
PROTOKÓŁ NR 77/14

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 18 czerwca 2014 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00, a zakończyło o 17:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Kamila Pietraszek,

2. Teresa Szczepańska, 

3. Zofia Ujma,

4. Adam Bierowski,

5. Mariusz Kubiak,

6. Paweł Pituch.

Nieobecni usprawiedliwieni: Anna Klepacz, Roman Kołodziej, Artur Wrona.

Zaproszone osoby:

7. Bartłomiej Nawrocki,

8. Andrzej Kupczyk,

9. Maciej Kupczyk,

10. Mirosław Kupczyk,

11. Włodzimierz Rzeżawiński.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Rozpatrzenie ponowne pisma Pana Kupczyka o cmentarzach. 

3. Sprawy różne.

Ad. 1  Komisję Gospodarki Komunalnej prowadziła Z. Ujma. Na posiedzenie przybył zarządzający

cmentarzami w Kowarach P. Rzeżawiński oraz przedstawiciele (właściciele) firmy ZHU WISEN z Jeleniej

Góry którzy chcą ubiegać się o świadczenie usług pogrzebowych w Kowarach. 

Ad. 2 Prowadząca poprosiła o przedstawienie sprawy przez kierownika Pana Nawrockiego.

Pan Nawrocki oświadczył że Firma ZHU WISEN winna stanąć do przetargu na równi z Panem Rzeżawińskim.

Radny Pan Pituch spytał  czy nie byłoby konfliktu interesu gdyby właściciele firmy z Jeleniej Góry chcieli

korzystać z chłodni i wszystkich podmiotów wykonujących usługi pogrzebowe?

Pan Rzeżawiński który do tej pory jest zarządcą całej infrastruktury cmentarnej stwierdził że nie ma żadnego

problemu i będzie udostępniał wszystkie pomieszczenia niezbędne do przygotowania zwłok do pochówku.

Pan Kupczyk z Jeleniej Góry wyraźnie stwierdził że jego firma nie chce psuć dotychczasowego systemu, chce

natomiast być traktowana na takiej samej zasadzie jak firma Pana Rzeżawińskiego.

Według  Pana  Nawrockiego,  udostępnianie  prosektorium  dodatkowym  podmiotom  wiąże  się  ze  zmianą

regulaminu cmentarza.
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Radni zadecydowali że jeżeli przetarg odbędzie się już w piątek (20.06.2014) to wówczas podejmą decyzję o

zmianie regulaminu cmentarza co musi być podjęte uchwałą. 

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. K.G.K. podjęła stanowisko że po rozstrzygnięciu przetargu na zarządzanie cmentarzem, ustali czy

zmieniać regulamin cmentarza.

Protokołowała:                                                                                                                    Przewodnicząca

Zofia Ujma                                                                                                          Komisji Gospodarki Komunalnej 
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